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To whom it concerns

| object to 65 + flights for cargo per night into Dublin Airport. It will create constant night time
noise and sleep disruption not to mention toxic fumes and endangering our natural habitat.
PLEASE STOP this from Happening

regards

Geraldine Staunton
Swords Resident
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Ta an riomhphost seo, agus aon iatén a sheoltar leis, faoi rin agus le husaid ag an seolai/na seolaithe amhain. Murar tu an seolai
toirmisctear ort € a nochtadh, a scaipeadh n6 aon ghniomh a dhéanamh ar iontaobh na teachtaireachta agus d'fhéadfadh a leithéid
a bheith midhleathach. Tabhair faoi deara nach bhfuil aon fhaisnéis a luaitear sa teachtaireacht seo tugtha né ceadaithe ag An Post
mura gcuirtear a mhalairt in iUl ag ionadai udaraithe go neamhspleach ar an teachtaireacht seo. Ni ghlacann An Post aon
fhreagracht as abhar na teachtaireachta seo agus cé go bhfuil scandil vireas déanta ni bheidh dliteanas ar An Post as aon vireas a
tarchuireadh leis.
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